
 

                                      M’hi vaig sentir cridat i m’hi sent. Gràcies!   

 
 

Em vaig sentir cridat al ministeri sacerdotal ja fa cinquanta anys, i m’hi sent. Per què? Podria donar raons 
però no crec que cap d’elles fos definitiva. Cadascuna es presenta com un “signe” que em surt el pas per 
l’amor d’Algú que em va acompanyant perquè encerti a decidir-me a favor de la crida que Ell em fa.  
 
Cada dia acull, més i més,  que la vida és tot un misteri on ens hi trobam ficats de cap a peus. Misteri que 
ens motiva a fer-nos preguntes però sobretot a acollir el que vius cada moment i el que, formant-te i 
decidint-te, et va dibuixant el teu perfil, la teva forma de ser i de fer. En el meu cas el ministeri sacerdotal. 
I és que, potser som el que som perquè vaig néixer a una família de pares, així ho visc, excel·lents 
humanament i cristianament? Potser som el que som per què vaig néixer a un poble on uns salesians, 
oferint formació i proximitat, visqueren davant meu la seva missió amb  entrega i no pocs d’ells amb una 
alegria contagiadora? Potser som el que som perquè l’entrega als altres i l’acompanyament sempre m’han 
despert més el meu ànim que l’anar darrera xifres o negocis? Potser som el que som perquè aprofundir 
qui som m’ha fet descobrir que a dins meu hi ha un interior que, per a mi, té més força seductora que 
qualsevol exterior? Potser som el que som perquè, pas a pas, tots i tot m’han parlat i em parlen 
constantment d’una presència i d’una bellesa que sols en Déu trob el seu origen i la seva vitalitat?... La 
vida ens desperta a un caramull de vivències i circumstàncies, així ho crec, que juntament amb les meves 
descobertes, llibertat i voluntat, em va tresant el meu present i futur.  
 
El que si puc afirmar es que som el que som gràcies al que he viscut i el que, entrant-me al cor, he decidit 
personalment i amb passió. I avui, després de cinquanta anys, el que puc dir és que el que vivim durant la 
infància i joventut ens és essencial per a construir la nostra identitat. Sempre he dit que és molt important, 
tenint clar el que desitges ser, saber escollir amics i circumstàncies perquè aquests i aquestes et formen 
més del que creiem. Avui, per açò, don gràcies: 
A la meva família per haver-me engendrat amb amor, acollit, amat, acompanyat. Per haver-me educat a 
compartir la vida amb els altres. Gratuïtament la vaig rebre i, gratuïtament, desitj compartir-la. 
 
Als mes amics i amigues perquè mirant-nos tantes vegades als ulls, ens hem polit serenament amb els 
nostres silencis i paraules, però, sobretot, amb el nostre acompanyament fidel en els diversos mars del 
dia a dia. 
 
Don gràcies molt especialment als meus referents sacerdotals que amb la seva presència assenyada i 
punxent, m’han ajudat a eixamplar el meu cor, m’han netejat lleganyes i m’han atès adultament i 
intel·ligentment. 
 
També don gràcies a la Parròquia de Santa Eulàlia d’Alaior. Allà vaig viure la meva infantesa sacerdotal. 
No foren anys fàcils. S’acabà el franquisme, els damnats a mort, repressions vils, el radicalisme.. Als 
membres d’aquesta comunitat els hi agraesc de cor to el que vaig viure en aquell temps novell. Sempre 
guardaré a l’íntim cares i paraules d’amics, amics!,  i de somriures propers, adults i donzells. 
 
Molt sincerament don gràcies a la Parròquia de Sant Bartomeu de Ferreries. Parròquia d’un poble que ha 
deixat enrere jorns d’estretor a la recerca d’altres històries. Poble, per jo, amic i acollidor, on vaig viure 
experiències d’una gent donada al compartir i, molts, a viure la fe d’una forma molt convincent. 
 
Don gràcies, i molt fresques, a la Parròquia de Sant Esteve de Ciutadella que, una vegada deixada Ferreries, 
fou capaç, quan és estranya la casa, d’encendre de nou en mi el caliu flamejant de la brasa. Què important 
és saber acompanyat i acollir. Què important és viure entre persones que cuiden el seu donar-se i la seva 
fe. 
 
I d’una manera molt especial don gràcies al Seminari de Menorca on hi he estat, i hi som, a l’inici com a 
seminarista, després com a Cap d’Estudis,  i, darrerament, com a Rector. No he viscut cap altre encàrrec 
que em faci tenir tant present la importància que té l’acompanyament. No he viscut cap altre encàrrec 
que em conduís tant a estimar i de tot cor valorar el servei del ministeri que visc. 
 
Sí, en aquest escrit “raons d’esperança”, don gràcies pels cinquanta anys que he parlat i he viscut el que 
per a mi és el més important: acompanyar a descobrir la presència d’un Déu proper i amic. 


